

聖堂報告

常年期第廿六主日

01/10/2023

1. 十月份首星期六舉行的「明供聖體」會暫停一次，請各位教友注意。
2. 「傳教節慶典」將於 10 月 22 日（星期日）上午 10 時至下午 3 時半於銅鑼灣聖保祿學校舉行；內容有攤位遊戲、競技比賽、樂隊表演、人物造型比賽。同日下午 4 時半於基督君王小堂舉行感恩祭，詳情請參閱海報，教友可向堂區索取攤位遊戲券。歡迎教友邀請非教友一同參加，共沐主恩。
3. 2023-2024 年度聖堂「成人慕道班」及「普通話慕道班」，現正開始接受報名，有興趣報名人士，可用以下方式索取表格：
 - 3.1 聖堂網站下載 www.stignatiuschapel.org
 - 3.2 來電聖堂辦事處以郵寄索取：
電話：2359-4407 傳真：2780-3285
4. 2023 年九龍區「明愛賣物會」定於 11 月 12 日（星期日）在長沙灣遊樂場舉行；本堂當日將設有攤位，現呼籲教友捐贈物資，提供是次活動作遊戲或義賣用途！如有查詢，請與本堂辦事處聯絡。

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement
The Twenty-sixth Sunday in Ordinary Time
1st October 2023

1. Adoration of the Blessed Sacrament on the first Saturday of October 2023 will be suspended once. Thank you for your attention.
2. The Hong Kong Catholic Diocese's English-speaking Youth Community, HKDEY, is hosting its Amazing (G)race Fun day on 2nd October (Monday) from 10:00 a.m.- 5:00 p.m. at Tak Sun Secondary School at Ma On Shan.

All people are invited to join for a day of fun, games, and fellowship. Please refer to the poster posted outside the chapel for more information.

3. The Cantonese and Putonghua Catechism Classes of 2023-24 are now inviting applications. Application forms can be obtained via the following methods:

3.1 by downloading from the chapel website

www.stignatiuschapel.org,

OR

3.2 by calling the chapel office to receive one by post

(phone: 2359-4407 or fax 2780-3285)

4. The "Caritas Charity Bazaar 2023" for Kowloon District will be held on 12 November (Sunday) at Cheung Sha Wan Playground. Our Chapel will have a booth on that day, and we are now appealing to parishioners to donate items for this event for games and charity sales! Please contact our Chapel Office for more information.

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.